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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tállya–Ózdi Kohász 29–0, avagy hogy fejlesztjük az 
akadémiákat, ha már az ellenfelet sem tudjuk tisztelni?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az NBIII Keleti csoportban a Tállya hazai pályán 29–0-ra győzte le az Ózd csapatát. Az eredmény
oka,  hogy  az  Ózd  a  kialakult  kilátástalan  sportszakmai  helyzet  miatt  ifistákkal,  sok  16  éves
játékossal állt ki Tállyán, a legidősebb labdarúgó az ózdi csapatban 21 éves volt. Ez a mérkőzés sok
fiatalember életében keserves pillanat volt, mely nem szolgálta a fejlődésüket.

Valószínűleg a tállyai csapat és annak edzője igencsak elégedett volt a mérkőzés után, mivel az
addig lement 15 forduló alatt csak 16 gólt tudtak rúgni és a gólarányuk is -4 volt. A tállyai csapat
edzője és a klub elnöke biztosan nem olvasta azt a cikket, hogy miután csapata 27 góllal alázta meg
az  ellenfelet,  kirúgtak  egy  edzőt,  valamint  a  győztes  csapat  elnöke  bocsánatot  kért.  Igaz  az
Olaszországban és ifi ligában történt. A közleményből kettő mondatot kell kiemelni:

„Az ellenfelet mindig tisztelni kell, és ez a mai napon nem valósult meg.

Az edzőinknek edzeniük és tanítaniuk kell a fiatalokat.”

Mindezt azért  kérdezem, mert  a  napokban jelent  meg a sportakadémiai rendszer  kidolgozásáról
szóló 1656/2019. (XI. 21.) Korm. határozat. Továbbá azért kérdezem, mert lassan 1000 milliárd
forintot költött el a kormány közvetve és közvetlenül a labdarúgásra és lehet, hogy nem is jut ki
Magyarország az Európa-bajnokságra. Ami szomorú lenne.

Kérdezem Önt:

1. Mekkora összeget költött eddig az Ön kormánya a labdarúgás infrastruktúrájának javítására? 

2. Mennyi magántőkét vontak be eddig a fejlesztésekbe?



3. Látva az eddigi eredményeket,  ön szerint nem kellene más hobbi után néznie? Kirándulni is
egészséges, ráadaásul olcsóbb és végre akkor a környezetvédelemre is költene a kormány!

Budapest, 2019. november 25.
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